
 
Valtuutettu Emma Lindqvistin ym. valtuutettujen aloite Fölin kaupunkipyöräjärjestelmään 
liittymisestä 
 
Kaupunginvaltuusto 10.10.2022 § 116    
1816/08.01.00/2022    
 
 Valtuutettu Emma Lindqvist jätti seuraavan aloitteen: 
 

”Turku aloitti toukokuussa 2018 parin vuoden 
kaupunkipyöräjärjestelmäkokeilun, joka toteutettiin osana Fölin palveluja. 
Föli-fillarit eli Föllärit ovat yhteiskäyttöpyöriä, joita löytyy pyöräasemilta 
ympäri Turkua.  
 
Tänä vuonna Turku vaihtoi kaupunkipyörien toimittajaa, ja entistä ehompi 
ja helppokäyttöisempi vuokrausjärjestelmä on innostanut käyttäjiä 
vuokraamaan pyöriä entistä enemmän. Yle uutisoi syyskuussa, että alle 
kaksi kuukautta kauden alkamisesta vuokrauksia tehtiin jo yli tuhat 
päivässä. Turun kaupungin mukaan kaupunkipyörillä oli rekisteröityjä 
käyttäjiä syyskuussa n. 4 500. 
 
Raision kaupunki selvitti vuonna 2018 Föli-fillarikokeiluun liittymistä, mutta 
päätös liittymisestä päätettiin jättää tehtäväksi vasta, kun kokeilusta on 
kertynyt tarpeeksi kokemuksia. Lopulta asia jäi kokeilun päätyttyä 
unholaan. 
 
Me Raision Vasemmiston valtuutetut esitämme, että Raision tulisi selvittää 
uudelleen kaupunkipyöräjärjestelmään liittymistä. 
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Päätös Aloite merkittiin pöytäkirjaan ja lähetettiin kaupunginhallitukselle 

valmisteltavaksi. 


